
 

Zápis  z  komise  sociální,  bytové a životního  prostředí  ze dne  28.11.2022 
 

 

Přítomni:         Mgr. Kaslová,  Ing. Šístek, Ing.  Kotyza, Bc.Petříčková,  p. Kabourková,    

                          Ing.Kacířová, p.Krobová, p. Šnáblová, p. Tichá 

                           

Omluveni:       Bc. Melková DiS.     

Neomluveni:      

 

  

Předsedkyně komise Mgr.Kaslová přivítala přítomné členy komise pro volební období 2022 – 

2026 a po vzájemném představení   bylo projednáno: 

 

 

Obsazení bytu v DPS  

 

V DPS bude od 1.1.2023 uvolněný byt č.16.  Po posouzení   předložených žádostí  komise 

určila pořadí žadatelů podle kritérií dle Zásad a navrhuje jednohlasně pořadí na obsazení bytu 

takto: 

1. Žádost čj.   199/2015 

2. Žádost čj.   532/2022 

 

Bytové informace 

- pro informaci členům předem zaslané Zásady hospodaření s bytovým fondem, Statut DPS 

- správu provádí na základě příkazní smlouvy firma Promabyt, a.s. 

- do DPS – evidováno  7 žádostí, ostatní byty – evidováno 11 žádostí 

- máme celkem 65 bytů (25  ul. Zahradní, 14 ul. Kruhová, 24 ul. Učňovská, 1 ul.1.máje, 

  1 ul. K Divadlu) 

 

 

Další projednané  informace   

 

-  Akademie 3V -   zábavně vzdělávací pořady, účast není omezena věkem ani dosaženým 

vzděláním.   Proběhla zatím jedna lekce, příští se uskuteční 15.12.2022, další jsou v jednání   

1 x za 2 měsíce vždy od 10.00 hodin. Z důvodu zájmu i dalších občanů, kteří se v dopoledních 

hodinách nemohou dostavit, zvážit možnost konání i v jiný čas a přesunout pořad z června a 

srpna na podzimní období a dále pro pravidelné posluchače možnost získání certifikátu.  

- přestavba vily čp.38  - v přízemí 2 ordinace a místnost pro maséra – k pronajmutí v průběhu 

příštího roku, do budoucna v 1.patře ordinace gynekologie.  

- komunikace za OD COOP – po vyvrácení 2 bříz by bylo třeba do těchto míst vysadit nízké 

keře, které by oddělovaly komunikaci od rodinných domů, které jsou postaveny pod svahem, 

popř. z důvodu bezpečí nainstalovat ke keřům svodidla.  

- revitalizace lesoparku - diskuze 

- vánoční strom  - napadený mšicí smrkovou, na jaře příštího roku se jeho stav zdravotní stav    

zhodnotí  

- energetická krize – od příštího roku nárůst ceny vody v Hrádku, zvážit ztlumení veřejného 

osvětlení, popř. by  svítilo každé druhé světlo.  

- retenční nádrže – bylo by vhodné vybudovat nádrže na dešťovou vodu – navrhujeme u 

budovy čp.8 v ul.Hutnické při rekonstrukci, svody z čp. 172 a 173 v ul.1.máje, popř. svody 

z kulturního domu 

- výraznější upozornění na  cyklostezku v ul. Hutnické 

- kašna (vodotrysk) v prostoru před COOPem   



 

- zeleň před poštou – příští rok bude provedena úprava (odstranění starých keřů, vysazení 

sakur, instalace laviček) 

- přestavba Džbánku na byty 

- výstavba Hrádek střed II. 

- ukrajinské rodiny v Hrádku 

 

 

Usnesení: 

1. Komise doporučuje jednohlasně radě města schválit navržený pořadník na obsazení 

bytu č. 16 v DPS, Učňovská 121. 

2. Komise navrhuje radě města zabývat se projednanými záležitostmi, zejména 

vybudováním retenčních nádrží na vodu, zřízení uzavřené kašny se stříkající vodou 

v prostoru před COOPem místo vyvýšeného záhonu, úspora nočního osvětlení, 

oddělení komunikace za COOPem od rod.domků výsadbou keřů, popř. svodidly  

 

 

Komise se bude dále scházet podle potřeby cca 1 x za 2 měsíce vždy v pondělí od 17.00 

hodin. 

 

 

Zapsala: Tichá  

 

Ověřila: Mgr. Kaslová  dne 30.11.2022 


